
 
 23-25/PTA025 

環保舊書買賣活動 

 

2023-2025年度  

第二十屆(第二年度) 

家長教師會委員會  

 

家長教師會主席： 

周秀玲女士 

 

第一副主席兼宣傳： 

鍾海燕女士 

 

第二副主席： 

張錦添副校長 

 

第三副主席兼總務： 

劉美英女士 

 

第四副主席兼康樂： 

楊雅鈞女士 

李靜儀主任 

 

秘書： 

張健莉女士 

廖禧瀅老師 

 

司庫： 

梁婉兒女士 

廖禧瀅老師 

 

顧問： 

陳月平校長 

 

 

敬啟者： 

 

本學年即將完結，為減輕家長新學年書費的負擔，並推行環保，家教會將舉辦

環保舊書買賣活動，詳情如下︰ 

 

 
日期 時間 地點 

收集舊課本 7 月 9 日(三) 下午 12 時 45 分至 1 時 30 分 錦蘭堂 

購買舊課本 7 月 14 日(一) 結業禮完結 111室 

 

是次舊書買賣活動只接受下學年會使用的課本，不接受作業或補充練習。同

學如欲出售舊課本，請先為每一本書籍定價，並確保課本沒有缺頁，並在 7月 9

日攜帶舊課本回校。家教會只提供買賣平台，不參與議價或定價。 

 

如有查詢，請聯絡廖禧瀅老師、張錦添副校長或致電 2461 1555（代轉）與

本人聯絡。 

 

  此致 

各家長 

                                          裘錦秋中學（屯門） 

第二十屆家長教師會主席 

 謹啟 

                                         （周秀玲） 

二零二五年七月四日 

  

 

  



PTA Circular 

2023-2025/025 

Environmentally friendly Second-Hand Book Sale 

 

Dear Parents, 

 

The current academic year is coming to an end.  In order to relieve parents' financial burden of 

purchasing new textbooks for the upcoming year and promote environmental conservation, the PTA has 

organized a second-hand book sale event.  Details are as follows: 

 

 Date Time Venue 

Collection of used textbooks 9 July, 2025 (Wednesday) 12:45 PM to 1:30 PM Theatre 

Selling of used textbooks 14 July, 2025 (Monday) After Closing Ceremony Rm 111 
 

 

The book sale only accepts textbooks that will be used in the next academic year.  Workbooks or 

supplementary exercises will not be accepted.  Students who wish to sell their used textbooks should first 

price each book and ensure that the textbooks are complete without any missing pages.  Please bring the 

books back to the school on 9 July, 2025.  The PTA only provides a platform for buying and selling and 

does not engage in bargaining or pricing. 

 

Should you have any enquiries, please contact Ms. Lio Hei Ieng, VP Mr. Cheung Kam Tim or me on 

2461 1555 (extension). 

 

 

Yours faithfully, 

  

Zhou Xiuling 

Chairperson 

July 4, 2025 

 


